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                              عن الكتاب :  2015م - 1443هـ This book provides a comprehensive view of green communications considering all areas of ICT including wireless and wired networks. It analyses particular concepts and practices, addressing holistic approaches in future networks considering a system perspective. It makes full use of tables, illustrations, performance graphs, case studies and examples making it accessible for a wide audience.
يقدم هذا الكتاب نظرة شاملة للاتصالات الخضراء مع الأخذ في الاعتبار جميع مجالات تكنولوجيا المعلومات والاتصالات بما في ذلك الشبكات السلكية واللاسلكية. يحلل مفاهيم وممارسات معينة ، ويتناول النهج الشاملة في الشبكات المستقبلية مع الأخذ في الاعتبار منظور النظام. يستفيد بشكل كامل من الجداول والرسوم التوضيحية والرسوم البيانية للأداء ودراسات الحالة والأمثلة مما يجعله في متناول جمهور عريض.
 Green Communication Challenge is an organization founded and led by Francesco De Leo that actively promotes the development of energy conservation technology and practices in the field of Information and Communications Technology (ICT). Green Comm Challenge achieved worldwide notoriety in 2007, when it enlisted as one of the challengers in the 33rd edition of the America's Cup, an effort meant to show how researchers, technologists and entrepreneurs from around the world can be brought together by an exciting vision: building the ultimate renewable energy machine, a competitive America’s Cup boat.
Green Communication Challenge هي منظمة أسسها وقادها فرانشيسكو دي ليو تعمل بنشاط على تعزيز تطوير تقنيات وممارسات الحفاظ على الطاقة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات (ICT). حقق Green Comm Challenge شهرة عالمية في عام 2007 ، عندما تم تجنيده كواحد من المنافسين في النسخة 33 من كأس أمريكا ، وهو جهد يهدف إلى إظهار كيف يمكن جمع الباحثين والتقنيين ورجال الأعمال من جميع أنحاء العالم معًا رؤية مثيرة: بناء آلة الطاقة المتجددة النهائية ، قارب كأس أمريكا التنافسي.
 ICT is helping society become more energy efficient: think of the positive impact on CO
2 emissions of telecommuting and ecommerce for example. Computers are helping us design more energy efficient products. But there is little doubt that, while other industries strive to become more energy efficient, computers and networks themselves risk becoming the “energy hogs” of the future, unless something is done.
تساعد تكنولوجيا المعلومات والاتصالات المجتمع على أن يصبح أكثر كفاءة في استخدام الطاقة: فكر في التأثير الإيجابي على ثاني أكسيد الكربون
2 انبعاثات العمل عن بعد والتجارة الإلكترونية على سبيل المثال. تساعدنا أجهزة الكمبيوتر في تصميم المزيد من المنتجات الموفرة للطاقة. ولكن ليس هناك شك في أنه بينما تسعى الصناعات الأخرى لتصبح أكثر كفاءة في استخدام الطاقة ، فإن أجهزة الكمبيوتر والشبكات نفسها تخاطر بأن تصبح "خنازير للطاقة" في المستقبل ، ما لم يتم عمل شيء ما.
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